
    رضا کیانیان 
 با »پدر« 
به صحنه می رود  
رضا کیانیان همزمان 
با ۷۲سالگی خود و در 
جدیدترین حضورش 
در صحنه تئاتر، در 
نمایش »پدر« به ایفای 
نقش می پردازد.

»پدر« که نوشته 
فلوریان زلر است با 
طراحی و کارگردانی 
آروند دشت آرای 
تمرین های خود را از 
۲۱ خرداد آغاز کرده و 
قرار است در شهریور 
سال جاری روی صحنه 
برود. این اثر نمایشی 
که تهیه کنندگی آن 
بر عهده محمد قدس 
است، پس از نمایش 
»بداهه«، دومین 
تجربه همکاری آروند 
دشت آرای و رضا 
کیانیان در عرصه تئاتر 
است.

گزارش خبری

این فیلم در جشنواره  ◾
سی وهشتم فجر بــه نمایش 
درآمد و زمان طولانی تا رسیدن 
به اکران را سپری کرد؛ دلیل این 

تأخیر چه بود؟   
علت اصلی تعویق در اکــران 
به دلیل کرونا بود، ضمن اینکه ناشنوایان یعنی 
ــاره آن هــا فیلم ساخته  همان جامعه ای که درب
شده در فضای بیماری آسیب پذیرتر بودند و 
طبیعتاً کمتر اعتماد می کردند به سالن های 

سینما بروند.

»بی صدا حلزون« موضوعی جذاب و در عین  ◾
حال پیچیده و سخت دارد، چه شد برای ساخت 
نخستین فیلم بلندتان سراغ سوژه ای رفتید که در 

سینما کمتر به آن پرداخته شده است؟
حــتــی هــمــان زمــانــی کــه فــیــلــم هــای کــوتــاه هم 
می ساختم احساسم این بود که چطور می توان 
به اقلیت جامعه به درستی نزدیک شد و به عمق 
و درون کاراکترهایشان دست پیدا کرد تا آن ها را 
به اکثریت جامعه نشان دهیم؛ همین مسئله 
سبب شد ذهنم درگیر شود و به این ســوژه که 
نویسنده فیلم نامه آن را در یک مستند دیده بود، 
رسیدیم و به یک قصه تبدیلش کردیم، در همان 
مراحلی که قصه اتفاق می افتاد آن را پــرورش 
دادیم و البته خودم هم تحقیقاتی انجام دادم 
تا وارد زندگی این آدم هــا بشوم و آن هــا را بهتر 
بشناسم. بله کار سختی است اما غیرممکن 

هم نبود!

یکی از نقاط قوت فیلم نقش آفرینی درخشان  ◾
هــانــیــه تــوســلــی اســـت کـــه الــبــتــه در جــشــنــواره 
سی وهشتم هم کاندیدای سیمرغ بازیگری نشد؛ 

چطور او را برای این نقش انتخاب کردید؟
متأسفانه یک بی ملایمتی در جشنواره فیلم 
فجر اتفاق افتاد، با وجــود اینکه آن ســال یک 
بخشی را به ناشنوایان و نابینایان اختصاص 
داده بودند و فیلم ها را به زبان اشاره برای آن ها 
نمایش مــی دادنــد، اما این فیلم در بی توجهی 
کامل و شاید هم به خاطر حساسیتی که روی 
قصه و شخصیت مادر وجود داشت، به بخش 

مسابقه راه پیدا نکرد و صرفاً در بخش فیلم های 
اول دیده شد. خانم توسلی جزو بازیگرانی است 
که در ایفای نقش بسیار جسور است و برای 
رسیدن به این کاراکتر خیلی تمرین کرده بود. 
این نقش به قدری برایش مهم بود که چندین 
فیلم درباره معلولیت های مختلف دیده بود و من 
نیز تحقیقات و تصاویری که از کانون ناشنوایان 
ــودم را در اختیارش گذاشتم،  بدست آورده ب
محسن کیایی هم با وجود اینکه نقش کوتاهی 
در این فیلم دارد اما جسارت به خرج داد و این 
نقش را پذیرفت و بــرای رسیدن به آن بسیار 
تحقیق کرد، در ادامه مشاوران زبان اشاره هم به 
ما اضافه شدند و تقریباً با تمرینی دو ماهه به 

چیزی که در فیلم دیده می شود رسیدیم. 

سینمای اجتماعی در سال های اخیر محدود  ◾
به بازتاب موضوعات عمدتاً تکراری و فاقد ارائه 
راهکار و نتیجه است. وجه تمایز »بی صدا حلزون« 
زیــر ذره بــیــن بــردن مشکلات یک قشر خــاص در 
جامعه است. چرا مشکلات و معضلات گروه هایی 
از جامعه اغلب نادیده گرفته می شود و این جنس 

موضوعات باب طبع فیلمسازان نیست؟
به نظرم چند دلیل وجــود دارد و می توانم در 

مواردی برای آن ها حق قائل شوم و در مواردی هم 
خیر. واقعیت این است که وارد شدن به زیست 
و دنیای ساده اما پیچیده این افــراد کار آسانی 
نیست، زیرا آن ها دنیایی دارند که فقط خودشان 
در درونش هستند و دستیابی به آن کار راحتی 
نیست اما غیرممکن هم نیست. علاوه بر این 
ورود به دنیای این افراد تحقیقات بسیاری نیاز 
دارد. به نظرم این ها مملو از قصه هستند و شاید 
فیلمسازان تصور می کنند که نمی توانند به این 

دنیا دست پیدا کنند. 
نکته دیگر اینکه وقتی فیلمی می سازیم در واقع 
یک رسالتی هم داریــم. پرسش اینجاست که 
وقتی موضوع و معضل اجتماعی بیان می شود 
آیا راهکار هم ارائــه داده می شود؟ با احترام به 
تمام فیلمسازان و با توجه به اینکه فیلم سازی در 
حوزه  اجتماعی نیازمند دغدغه مندی و به نوعی 
مسئولیت اجتماعی است که من به شخصه با 
دیدن چند فیلم از چند کارگردان بسیار آموختم 
و این طرز نگاه و رسیدن به عمق کاراکترها حتی به 
فیلمسازان نسل جدیدتر هم انتقال پیدا کرده، 
اما بیشتر فیلم هایی که به معضلات اجتماعی 
پرداختند را در گروه هنر و تجربه شاهد بودیم 
 و متأسفانه حضور این گروه کوچک و بی ادعا 

روز به روز کمرنگ تر شده است. 
شما می توانید یــک معضل اجتماعی را در 
ــو  ــامــه بخوانید یــا از رادی ــوادث روزن صفحه حـ
بشنوید اما از طریق مدیوم سینما چطور می توان 
آن را به قابل فهم ترین شکل ممکن به تصویر 
کشید و آیا توانسته ایم راهکاری برای موضوع 
طــرح کنیم؟ وقــتــی مخاطب از سینما بیرون 
مــی آیــد و مــی گــویــد »کــه چــــی!؟« یعنی  فیلم 
تأثیرش را نگذاشته است. به نظرم فیلمسازان 
می توانند وقت بیشتری بگذارند و در جایگاه یک 
نویسنده و قامت یک کارگردان به کالبدشناسی و 
پیکرتراشی شخصیت های فیلم نامه توجه کنند 
و اثــری تأثیرگذار در ذهن مخاطب و سینمای 
اجتماعی بــســازنــد؛ متأسفانه در سینما با 
قصه هایی که در سطح حرکت می کنند بیشتر 
مواجه ایم تا آن هایی که به عمق می رسند. البته 
این مسئله دلایل مختلفی دارد اما اگر فیلمی 
بتواند تأثیرش را روی تماشاگر بگذارد و با او از 
سالن خارج شود و در ذهنش نقش ببندد موفق 

عمل کرده است.

وضعیت پخش تیزرهای فیلم در تلویزیون  ◾
چگونه است؟

مــن چــنــدیــن مــرتــبــه و ســاعــت هــا در جلسات 
مختلفی شرکت کردم اما متأسفانه هیچ  گونه 
ارزشـــی بـــرای فیلم و فیلمسازی کــه در حــوزه 
ــده، قائل  اجتماعی و نــاشــنــوایــان ساخته شـ
نشدند، بــرای فیلمی که جامعه آن را ببیند و 
دســت کــم بــدانــد چطور بــا  ناشنوایان برخورد 
کند و البته مبلغی را در نظر گرفتند که من از 
عنوان کردنش خجالت می کشم امــا شاید با 
دو بار پخش در برنامه های پربیننده ای مانند 
»خندوانه«، »دورهمی« و »فوتبال برتر« کل 
بودجه تبلیغاتی فیلم به یک  بــاره تمام شود؛ 
متأسفانه هیچ  گونه حمایت دولتی از این فیلم 
نشد در حالی که این اثر دغدغه های خودش را 
دارد، هرگز حرف سیاسی نمی زند و به معضل و 
اتفاقات اجتماعی به خصوص جامعه کم شنوا 
می پردازد؛ اما صداوسیما به آن توجهی نکرد 
و تیزرهای محدود و کمی با  قیمت های خیلی 

پایین برای آن در نظر گرفته شده است.

گفت وگو با بهرنگ دزفولی زاده، کارگردان فیلم »بی صدا حلزون« 

مشکلات ناشنوایان را ببینید

خبرخبر
روزروز

دفاع وزیر ارشاد از توقیف فیلم »برادران لیلا« ◾
محمدمهدی اسماعیلی روز گذشته در حاشیه جلسه 
هیئت دولت، در جمع خبرنگاران در پاسخ به پرسشی 
در خصوص توقیف رسمی فیلم »بــرادران لیلا« اظهار 
کرد: دوستان ما در سازمان سینمایی بررسی های کامل 
انجام دادند. اصرار من این بود که مر قانون رعایت شود و 
بررسی های لازم صورت بگیرد و این اعلام نظر نیز مبتنی 

بر این بررسی ها بوده است.

»یخ زده۳« ساخته می شود  ◾
کریستن بل، بازیگر اصلی انیمیشن های »یخ ده« از ساخته 
شدن قسمت سوم خبر داد. به گزارش مهر این بازیگر که 
صداپیشگی پرنسس آنا از این مجموعه موفق را برعهده 
داشته این خبر را بــرای دوســتــداران انیمیشن اعــلام کرد. 
»یـــخ زده« نخستین بــار ســال ۲۰۱۳ راهــی سینماها شد و 
موفقیت بزرگ آن به یک پدیده جهانی بدل شد و ۶ سال 
بعد با اکران فیلم دوم حتی موفقیت بیشتری هم کسب کرد. 

انتخاب ۱۰ عضو شورای هنری ارکسترها  ◾
با حکم مجید زین العابدین، مشاور وزیر، اعضای شورای هنری 
ارکسترها برای دوره جدید انتخاب شدند. حسن ریاحی، نصیر 
حیدریان، کیاوش صاحب نسق، محمد میرزمانی و هادی آرزم 
به عضویت شورای هنری ارکستر سمفونیک تهران و حمید 
شاهنگیان، امیر بکان، همایون رحیمیان، سهراب کاشف و 
بهزاد عبدی به عنوان ۱۰ عضو دوره جدید شورای هنری ارکستر 

ملی ایران معرفی شدند.

 زندگی شهید هداوند بر پرده نقره ای
علیرضا افخمی این روزها مراحل تحقیق و نگارش فیلمی 
سینمایی درباره زندگی شهید حسن هداوند میرزایی از 
شهیدان شهرستان پاکدشت را در دست اقدام دارد. 
شهید هداوند از نیروهای ارتش جمهوری اسلامی در 
دوران جنگ بود که در دوران اسارت و در حادثه عجیبی 
توسط رژیم بعث عراق به شهادت رسید. داوود هاشمی، 

تهیه کننده این فیلم سینمایی خواهد بود. 

  صبا کریمی      در روزهایی که سینما بیشتر در اختیار فیلم های 
کمدی است، یک فیلم دغدغه مند در سینمای اجتماعی در حال 
اکران است که تماشای آن برای مخاطبان به ویژه کم شنوایان و 

ناشنوایان جذاب خواهد بود. »بی صدا حلزون« به کارگردانی بهرنگ 
دزفولی زاده و تهیه کنندگی مرتضی شایسته از ۲5 خردادماه اکران 

خود را در سینماهاآغاز کرده است؛ دزفولی زاده، عکاس و فیلمساز 
جوان سینماست که با به تصویر کشیدن گوشه ای از مصائب و 

مشکلات جامعه ناشنوایان نخستین فیلم بلند خود را ساخته است. 
هانیه توسلی، مهران احمدی، محسن کیایی، پدرام شریفی، بهنوش 
بختیاری و علیرضا جلالی تبار از بازیگران این فیلم سینمایی هستند. 

دزفولی زاده فارغ از جذابیت های فیلم سازی در جست وجوی رسالت 
آن هم هست؛ اتفاقی که آن را به شایستگی در »بی صدا حلزون« هم 

دنبال می کند و به خوبی توانسته مخاطب را به دنیای پر از هیاهوی 
ناشنوایان نزدیک کند تا شاید مخاطب عادی درک بهتری از 

معضلات و شرایط زندگی این قشر جامعه داشته باشد. 

آغاز به کار کارگروه 
ساماندهی مد و لباس 

ایرانی و اسلامی در مشهد
نشست تخصصی کارشناسان شــورای فرهنگ 
عمومی و کارگروه ساماندهی مد و لباس ایرانی و 

اسلامی در مشهد آغاز شد.
بــه گـــزارش خبرآنلاین منتظری، نــایــب رئیس 
کمیسیون فرهنگی مجلس شــورای اسلامی در 
نشست تخصصی کارشناسان شــورای فرهنگ 
عمومی و کارگروه ساماندهی مد و لباس ایرانی 
و اسلامی استان ها در مشهد اظهار کرد: غایت 
رشد و بالندگی انسان ها فرهنگ آن هاست، اگر 
سرچشمه فرهنگ، زلال نباشد سبب سقوط 

انسان می شود.
منتظری افزود: سبک زندگی بدون بهره مندی از 
عنصر فرهنگ رقم نخواهد خــورد و بــرای تحول 
فرهنگی اخلاق نقش بسزایی دارد، زیرا اخلاق رکن 

مهم دین و یک بعد کاملاً اجتماعی است.
نایب رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی با اشــاره به اینکه اخــلاق ریشه در خلق 
دارد، بیان کرد: خلق نیکو همان فضیلت است و 
خلق ناپسند رذیلت محسوب می شود، منظور ما 
از اخلاق، احساس مسئولیت نسبت به دیگران 
است، اخلاق نگاه انسان را از خود عبور می دهد و 

به دیگران منتقل می کند.
وی همچنین افـــزود: مــا برخی مسئولیت های 
الزامی و قانونی داریم که نسبت به طبیعت و منابع 
طبیعی است و یکسری مسئولیت های اخلاقی که 
داوطلبانه صورت می گیرد مانند ارتقای آموزش 

فرهنگ.
منتظری گفت: مسائل اخلاقی را باید متناسب با 
گروه های سنی آموزش دهیم اگر جوان ما یکسری 
رفتار از والدین و مسئولان ببیند که غیراخلاقی 
باشد در وجود این جوان تناقض ایجاد می شود. 

رفتار ما بیشتر باید روی مردم اثر بگذارد.

جوهره انقلاب ما فرهنگ است ◾
در ادامــه این مراسم شفایی، مدیرکل دبیرخانه 
ــرد: اگر  شـــورای فرهنگ عمومی کشور اظــهــار ک
بگوییم جوهره انقلاب ما حوزه فرهنگ بوده ادعای 
روشن و بی نیاز از اثبات است. ما به عنوان شورای 
فرهنگ، مسئولیت سنگینی داریـــم و باید به 
سمت راهکارها و روش های روشن حرکت کنیم، 
در چهار دهه اخیر توانستیم به پیشرفت هایی 
دست پیدا کنیم، نقطه ضعف هایی هم داریم که 
خطرساز است که برای رفع آن ها باید اقدام های 

لازم صورت بگیرد.
وی افـــزود: مــا دولــتــی هــا و حکومتی ها کنار هم 
می نشینیم در حالی که در حوزه فرهنگ بیشتر 
باید کنار مــردم باشیم و بــا آن هــا تعامل ایجاد 
کنیم؛ تعامل با مردم جزو سیاست های مهم این 
شوراست. بهره مندی از تشکلات جزو بحث جدی 

شورا محسوب می شود.   

»بی صدا حلزون«دغدغه های خودش را دارد، هرگز حرف سیاسی نمی زند 
و به معضل و اتفاقات اجتماعی به خصوص جامعه کم شنوا می پردازد؛ اما 
صداوسیما به آن توجهی نکرد و تیزرهای محدود و کمی با  قیمت های خیلی 

پایین برای آن در نظر گرفته شده است.
گزيدهگزيده
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و هنر فرهنگ 

بهرنگدزفولیزاده

کارگردان

حامد مظفری  پخش بی مجوز 
سریال هایی مانند »جــادوگــر«، 
»نوبت لیلی« و »کلیله و دمنه« 
در پلتفرم های ویدئوی درخواستی 
پرسش ساز شده است. چطور می شود سریالی 
تولید و پخش شود ولی پس از پخش مشخص 

شود پروانه نمایش ندارد؟
نخستین بار که شایعات مرتبط با پخش بدون 
مجوز سریال ها مطرح شد »ساترا« به عنوان 
زعیم شبکه خانگی از احتمال تعلیق برخی 
پلتفرم ها به خاطر پخش سریال بدون مجوز و در 
عین حال عدم لحاظ ممیزی های وارده خبر داد.
به دنبال آن شاهد حذف بیلبوردهای سریال های 
خانگی از سطح شهر بودیم. پلتفرم های خانگی 
پیشتر برای تبلیغات محیطی سریال هایشان 
سنگ تمام می گذاشتند ولی عرضه سریال های 
تازه بدون هر گونه تبلیغات محیطی پیش رفته 
اســت ایــن فقدان تبلیغ محیطی نیز خودش 
شائبه فقدان مجوز به عنوان پیش نیاز عرضه 

تبلیغ را پررنگ کرد. 
اینکه چــرا شبکه خانگی به جایی رسیده که 
پلتفرم هایش سریال بی مجوز پخش می کنند و 
حتی از تبلیغ محیطی می گذرند که سریالشان 
ــل مختلف داشته  پخش شــود می تواند دلای

باشد.

کشمکش میان ساترا و ارشاد ◾
اگر اخبار شبکه خانگی در دو سال اخیر را مرور 
کرده باشیم حتماً با کشمکش های میان ساترا و 
ارشاد برای در اختیارگیری زعامت شبکه خانگی 
یا همین پلتفرم های ویدئوی درخواستی مواجه 
شده ایم. عاقبت این کشمکش هم که معلوم 
شد؛ واسپاری نظارت به ساترا. ساترا هر چند در 
ماه های ابتدایی پذیرش زعامت سعی می کرد 

با سخت گیری کمتر مجوز پخش سریال ها را 
بدهد ولی هر چه بیشتر گذشت سختگیرتر 

شد.
دلیل سخت گیری ساترا سطح کیفی پایین 
برخی سریال های شبکه خانگی بود. متأسفانه 
شیوع کرونا که به تعطیلی سالن های سینما 
منجر شــد هــر چند رونــق مالی را وارد شبکه 
خانگی کرد ولی فقدان برنامه ریزی متناسب 
برای جذب کارگردان و نویسنده های خبره در امر 
سریال سازی موجب شد بخش عمده سرمایه ها 

تلف شود.
ــال اخــیــر شبکه خانگی  ــامــه دو سـ ــر کــارن اگـ
را مــرور کنیم بــه جــز نمونه های مــعــدود کمتر 
سریال ماندگاری تولید شد و نه تنها بستر 
اقتصادی مناسب پلتفرم ها به جهش کیفی در 
سریال سازی نینجامید بلکه برخی سریال ها در 
همان اوایل یا نیمه ها معلق شده و ناتمام ماندند.
انتقادهای گــاه و بیگاه مخاطبان و رسانه ها 
به این سطح کیفی نــازل سبب شد ساترا هم 

سخت گیری را چنان بالا ببرد که برخی سریال ها 
اصلاً نتوانند مجوز عرضه بگیرند و به دنبالش 
مجوز تبلیغ محیطی هم نگرفته و پخش بدون 

مجوز آن ها نیز غائله ساز باشد.
اینکه چگونه مــی شــود بـــدون داشــتــن مجوز، 
سریال عرضه کرد بحث دیگری را هم به ذهن 
متبادر می کند و آن هم اینکه چرا سخت گیری 
درباره حفظ سطح کیفی را از همان مرحله صدور 

پروانه ساخت اعمال نکردند؟
چرا ممیزان ناظر بر پلتفرم ها سعی نکردند 
در همان زمــان بررسی فیلم نامه بــرای صدور 
پــروانــه ساخت به بازبینی دقیق و اپــیــزود به 
اپیزود سریال و سپس صدور پروانه بپردازند 
تا علاج واقعه پیش از وقوع کرده باشند، حالا 
که کار از دست رفته چه می توان کرد جز فرایند 

اصلاحی؟
به هر حــال هزینه ای که صــرف تولید سریال 
شده را که نمی توان دور ریخت و نمی شود از 
تهیه کننده ای که پروانه ساخت دارد خواست 

سریالی که با پروانه ساخت تولید کــرده را کلاً 
آرشیو کند! پس چاره چیست؟ 

سخت گیری بیشتر در مرحله تأیید متن ◾
دست کم در برابر سریال های آمــاده شده باید 
نظارت پیش از پخش را جدی تر کرد و شرایطی 
فراهم آورد که سریال با اعمال اصلاحات روانه 
پخش شــود نه اینکه اصــلاً به سریال پروانه 

ندهند که به پخش غیرمجاز منجر شود.
ــدام فــقــط مقطعی اســـت و اگــر  ــ ولـــی ایـــن اقـ
بخواهیم اقدامی بلندمدت برای بهبود اوضاع 
سریال سازی در پلتفرم ها تدارک ببینیم، باید 
به همان علاج واقعه پیش از وقوع رجوع کنیم 
یعنی سخت گیری را به مرحله تأیید متن و تأیید 

عوامل اصلی تولید منتقل کنیم.
وقتی فــردی به دنبال دریافت مجوز سریال 
است که تنها سابقه اش ساخت فقط یک فیلم 
بلند و چند فیلم کوتاه بوده چرا باید اصلاً برای 
چنین فردی پروانه سریال سازی صادر شود؟ 
و چرا لااقل به مانند ساختار استودیویی از او 
خواسته نمی شود یکی دو قسمت به عنوان 
آزمایشی بسازد و بعد بــرای دریــافــت پروانه 

اقدام کند؟
طــبــیــعــی اســــت کـــه در هـــر ســـاخـــتـــاری -ولـــو 
غیرهنری- فرایند احراز صلاحیت انجام شغل 
می تواند نخستین عامل بــرای دریافت مجوز 
فعالیت باشد و در شبکه خانگی نیز باید این 

احراز صلاحیت به طور جدی انجام شود.
اگر در همان مرحله صدور پروانه ساخت دقت 
نظر داشته باشند تا اولاً فیلم نامه کامل سریال 
ارائه و بررسی شود و سپس کارگردان و تهیه کننده 
ــراز صلاحیت دقیق داشــتــه باشند یقیناً  احـ
اوضــاع سریال سازی شبکه خانگی به مراتب 

بهتر خواهد شد.

پخش بی مجوز سریال ها در پلتفرم های داخلی پرسش ساز شده است 

علاج واقعه پیش از وقوع نباید کرد؟

در  حاشيه

فقط 
کتابفروشان از 
پرداخت مالیات 
معاف  هستند 

سیدرفیع احمد 
جواهری، عضو هیئت 
مدیره اتحادیه ناشران 
و کتابفروشان تهران 
در گفت وگو با ایرنا 
درباره اقدام هایی 
که توسط اتحادیه 
ناشران و کتابفروشان 
تهران برای معافیت 
از پرداخت مالیات 
کتابفروشان انجام 
شده  است، اظهار کرد: 
کتاب فروشی هایی که 
فقط کتاب می فروشند 
و جواز کسب از اتحادیه 
ناشران و کتابفروشان 
دریافت کرده اند، 
می توانند از این امکان 
استفاده کنند.
کتابفروشانی که 
نوشت افزار و دیگر 
کالاها را در کتاب فروشی 
به فروش می رسانند، 
می توانند با ممیز 
مالیاتی وارد بحث و 
گفت وگو شوند و به 
آن ها درباره معاف 
بودن بخش فروش 
کتاب توضیح دهند 
تا در صورت قبول 
ممیز مالیاتی، فقط 
برای بخش های دیگر 
فروشگاه مالیات 
پرداخت کنند.

خبر

در فصل بهار

 کمتر از ۴ میلیون نفر 
به سینما رفتند!

جدول فیلم های اکران شده و تعداد مخاطبان به 
همراه میزان فروش سینماهای کل کشور در سه 

ماهه نخست سال ۱۴۰۱ اعلام شد.
در ســه مــاهــه نخست ســال جـــاری فیلم های 
»موقعیت مهدی«، »گل به خودی«، »قدغن«، 
»ســـگ بـــنـــد«، »روز صـــفـــر«، »شـــــــادروان«، 
»مــرد بازنده«، »انــفــرادی«، »لامینور«، »مغز 
استخوان«، »مجبوریم«، »چند میگیری گریه 
کنی؟«، »عــلــف زار«، »سلفی با دموکراسی«، 
»پسران دریا«، »بدون قرار قبلی«، »نقره داغ«، 
»والدین امانتی«، »هناس« و »بی صدا حلزون« 
روی پرده سینماها رفت و نزدیک به ۴ میلیون 

مخاطب به تماشای این آثار نشستند.
سینماهای ایـــران در ســه ماهه نخست سال 
جاری با اکران ۲۰ فیلم، میزبان ۳میلیون و ۹۱۳ 

هزار و ۳۳۹ مخاطب بودند. 


